



VIENNA: MODEPALAST

27.5.-29.5.

MAK-Ausstellungshallen

www.modepalast.com

Da sag noch einer, die Geschäfte gingen nicht gut. Österreichs grösste Verkaufsausstellung verdoppelt heuer im neunten Jahr ihre Ausstellungsfläche. Neuer Schwerpunkt: der «Modepalast Generations», wo Mode für vier Generationen angeboten wird. Ganz gross und ultratrendig die Abteilung Green, wo so namhafte Designer wie die Berlinerin Magdalena Schaffrin neben Newcomern wie Debora Rentsch, die alles in der Schweiz entwirft und fertigen lässt, ausstellen. Laufsteg-events und Performances zum Thema werden für perfekte Stimmung in Wien sorgen.

And people say that business isn't good! Austria's largest sales exhibition has this year doubled its display area for its ninth staging. Its new focus is the "Modepalast Generations", where fashion for four generations is on show. Also big and ultra-trendy is the Green section, where such established designers as Magdalena Schaffrin from Berlin and newcomers like Debora Rentsch, who designs and has everything made in Switzerland, are displaying their creations. As in previous years, catwalk events and performances on the subject of fashion will ensure that just the right mood reigns throughout Vienna.